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Z á p i s n i c a 

 

z 19. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 24. júna 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 19. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 7 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5)   Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Veľký Lipník na II . polrok 2022 

6) Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva  a rozsahu výkonu funkcie starostu      

obce na nové volebné obdobie r.2022 – 2026 

7)   Záverečný účet obce –  a) stanovisko HK k záverečnému účtu obce 

                                     b) návrh záverečného účtu obce 

8) Žiadosť DPO SR  

9) Kronika obce – návrh zápisu do obecnej kroniky za rok 2021 

10) Prenájom obecného pozemku 

11) Prevod majetku obce (schvaľovanie zámeru) 

12) Informácie starostu obce  

13) Interpelácie poslancov 

14) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta k prednesenému návrhu programu zasadnutia navrhol doplniť jeden bod 

ohľadom informácie súdneho pojednávania rozbitej tabule. 

 

 Následne starosta vyzval poslancov na doplnenie resp. pozmenenie navrhovaného 

programu, čo nikto z prítomných nevyužil, a tak dal starosta hlasovať o návrhu programu so 

zapracovaním vyššie uvedenej zmeny. 
 

   /Uznesenie č. 1/3/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Ing. Milan Kuľanda, PhD. 

  PaedDr. Katarína Špesová 

                                                                                                            

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/3/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Jaroslav Hrebík 

   Ján Bočkaj 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/3/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Na predchádzajúcom 18. mimoriadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa            

29. apríla 2022 boli prijaté uznesenia č. 1/2/2022 – 14/2/2022, ktoré boli starostom podpísané 

a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nie je zaznamenaná vedomosť 

o platnom a nesplnenom uznesení OZ.  

  /Uznesenie č. 4/3/2022/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 4/ V vypočutie nikto nepožiadal. 

 

K bodu 5/  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce poslanci obdržali v doručených 

materiáloch, taktiež bol vyvesený aj na webovej stránke obce od 11. 5. 2022 v časti úradná 

tabuľa  - oznámenie. 

 /Uznesenie č. 5/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/  Vzhľadom na blížiaci sa termín komunálnych volieb je potrebné určiť na 

nasledujúce volebné obdobie počet poslancov a rozsah výkonu funkcie starostu a to najneskôr 

90 dni pred voľbami. 

 Počet poslancov na cele volebné obdobie určuje pred voľbami obecné zastupiteľstvo 

podľa počtu obyvateľov v súlade so zákonom §11 ods. 3 zák. SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov takto: 

Od 501 – 1000 obyvateľov sa môže voliť počet poslancov 5-7. 

 

   /Uznesenie č. 6/3/2022/; /Uznesenie č. 7/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/  

a) Stanovisko hlavného kontrolóra obce bolo zaslané poslancom OZ ako pracovný 

materiál k dnešnému zasadnutiu. Nakoľko sa z  dnešného zastupiteľstva hlavný 

kontrolór ospravedlnil, prejdeme si toto stanovisko k záverečnému účtu. 

 

  /Uznesenie č. 8/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Aj tento materiál poslanci OZ obdŕžali spolu s pozvánkou a  bol od 9. 6. 2022 do      

24. 6. 2022 vyvesený na webovej stránke obce v časti úradná tabuľa – hospodárenie . 

Naďalej je možné ho nájsť v tejto časti úradnej tabule, avšak nie v aktuálnych, ale 

archívnych záznamoch. 
 

  /Uznesenie č. 9/3/2022; Uznesenie č. 10/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 

K bodu 8/ Táto žiadosť bola taktiež súčasťou materiálu, pričom sa poslanci po krátkej  

diskusií zhodli na dotácií vo výške 100 €. 

 

 /Uznesenie č. 11/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 9/  Podľa § 4 ods. 3 pís. s) zákona o obecnom zriadení, obec vedie kroniku v štátnom 

jazyku. Vedenie kroniky pozostáva z vykonávania ročných záznamov. Pred zápisom by 

záznam malo schváliť obecné zastupiteľstvo. Návrh zápisu do obecnej kroniky za rok 2021 je 

zverejnený na internetovej stránke v časti úradná tabuľa – na pripomienkovanie. Návrh bol 

vyvesený 23. 6. 2022 a bude vyvesený na pripomienkovanie do 8. 12. 2022. Bolo starostom 

podotknuté, že informáciu o zverejnení dáva na vedomie a následné začína plynúť lehota na 

pripomienkovanie s tým, že zápis by bol schvaľovaný na decembrovom zasadnutí. 

 

 /Uznesenie č. 12/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/  

 V roku 2020 bol schvaľovaný prenájom obecných pozemkov pri bytovkách v Šoltysej a 

16. 5. 2022 prišla ďalšia žiadosť od vlastníka bytu Pavla Bočkaja, ktorý si chce prenajať 

pozemok za účelom parkovania auta. Cena bola vtedy stanovená na sumu 0,20 €/m²/rok. 

Následne starosta ukázal danú žiadosť. 

 /Uznesenie č. 13/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 Dňa 23. 6. 2022 bola doručená žiadosť od firmy Bojastav, spol. s.r.o., ktorá má na 

obecnom úrade v prenájme miestnosť na poschodí, ktorú doteraz využívala ako kanceláriu 

firmy. Nakoľko došlo z ich strany k určitým zmenám a kanceláriu využívajú už len ako 

skladové priestory, žiada táto firma zmenu nájomnej zmluvy z  kancelárskych priestorov na 

skladové priestory. 

 /Uznesenie č. 14/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/   

 Dňa 26. 5. 2022 bola podaná na obecný úrad žiadosť od p. Ivety Želonkovej, ktorá žiada 

odkúpenie časti obecného pozemku za účelom vysporiadania si svojho pozemku. Starosta 

ukázal na mape o aký pozemok ide a podotkol, že ide o odčlenenie  parcely  o výmere 166 m². 

Odporúčam schváliť zámer predaja časti týchto nehnuteľnosti, uviedol starosta. 

 

 /Uznesenie č. 15/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 Dňa 23. 6. 2022 bola na obecný úrad podaná ďalšia žiadosť o odkúpenie obecného 

pozemku p. Duháňom, pričom ide taktiež o vysporiadanie si svojho pozemku. Po krátkej 

diskusií starosta odporučil schváliť zámer predaja nevyužívaného a nepotrebného majetku – 

pozemku, ktorý funkčne (výškovými pomermi) prislúcha k pozemku žiadateľa a samostatne 

nie je využiteľný pre iného žiadateľa za cenu 3,32 € za 1 m².   

 /Uznesenie č. 16/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 Dňa 13. 6. 2022 bola na obecný úrad podaná žiadosť p. Foltinovej ohľadom kúpy 

obecného pozemku z dôvodu zlepšenia prístupu na svoj pozemok z hlavnej cesty. Žiadosť 

bola prečítaná a  nasledovala rozsiahla debata. Nakoniec po následnom hlasovaní sa nenašiel 

dostatočný počet hlasov a zámer odpredaja pozemku nebol schválený. Poslanci však poverili 

starostu obce, aby písomne informoval žiadateľku ohľadom dohody zlepšenia prístupu cesty 

Podoblažec. 
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Hlasovanie: ZA: Peter Labant  

                         ZDRŽALI SA: Ing. Marián Jarembinský, Ján Bočkaj, PaedDr. Katarína Špesová, 

Jaroslav Hrebík, Miroslav Kuľanda, Ing. Milan Kuľanda, PhD. 

   PROTI:  Ø 

 

 /Uznesenie č. 17/3/2022; Uznesenie č. 18/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ V tomto bode starosta informoval: 

 o doplnenom bode ohľadom súdneho pojednávania rozbitej tabule 

 

 /Uznesenie č. 19/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 naskytla sa možnosť kúpy malého osobného vozidla vhodného najmä na rozvoz stravy 

dôchodcom, tak ho obec kúpila za 800 € a musím podotknúť, že zatiaľ sme maximálne 

spokojný, dodal starosta. 

 verejné obstarávanie na cesty už bolo ukončené, s prácami sa začne niekedy v júli. 

 Záujmový chodník prírodným, kultúrnym dedičstvom obce – začalo sa sadením  

stromčekov, ktoré boli v projekte a pomaly prebieha výstavba lavičiek a stolov. 

 takisto sa začala výroba autobusových zastávok, uskutočnili sme nové verejné 

obstarávanie a následne sme ho zaslali na kontrolu Pôdohospodárskej platobnej 

agentúre. Predpokladám, že tento projekt by mal byť do konca augusta hotový. 

 oplotenie školského ihriska a dobudovanie chodníka k športoviskám je už hotové, 

budúci týždeň budeme robiť vyhodnotenie projektu a zasielať žiadosť o refundáciu 

dotácie v sume 3000 €. 

 projekt o žiadosť komposterov je zatiaľ otázny. 

 /Uznesenie č. 20/3/2022/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/ Možnosť interpelácie nikto nevyužil.  

 

K bodu 14/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 19. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 24. 6. 2022 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

Overovatelia zápisnice:   
 

Jaroslav Hrebík    ......................................... 

 

Ján Bočkaj  ......................................... 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce  


